

*Minutes of Proceedings and Evidence
of the Standing Committee on*

Finance, Trade and Economic Affairs

RESPECTING: resumed consideration of the minutes of Finance dated Thursday, April 11, 1985, relating to the Document entitled "The Regulation of Canadian Financial Institutions: Proposals for Discussion"

WITNESSES:

(See back cover)

David Shatz made a statement and with André Ryba answered questions.

The Chairman authorized that the brief submitted by the Economic Council of Canada be appended to this day's Minutes of Proceedings and Evidence (See appendix "FNCE-6").

At 9:50 o'clock p.m., the Committee adjourned in the call of the Chair.

First Session of the
Thirty-third Parliament, 1984-85

*Procès-verbaux et témoignages
du Comité permanent des*

Finances, du commerce et des questions économiques

CONCERNANT: suite de son ordre de renvoi du jeudi 27 juin 1985, relatif au document intitulé «La réglementation des institutions financières du Canada: Propositions à considérer»

TÉMOINS:

(Voir à l'endos)

David Shatz fait une déclaration, puis lui-même et André Ryba répondent aux questions.

Le président permet que le mémoire présenté par le Conseil économique du Canada figure en appendice aux Procès-verbaux et témoignages de ce jour (voir appendice "FNCE-6").

A 21 h 30, le Comité s'adjourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Robert Vaive

Clerk of the Committee

Première session de la
trente-troisième législature, 1984-1985